
Referat bestyrelsesmøde 160625, SKK 
 
1.      Formandens orientering 
Kort orientering fra formanden 
 
2.      Status fra udvalgene: 
 
a.      Pladsudvalget /Tony 

• Oprydningen på landpladserne er begyndt. 
• Optagedage for efteråret er koordineret med KVS.  
• Gennemgang af masteskurene er begyndt. Selve oprydningen foretages til efteråret. Gennemgang af 

både som står på land foretages af HF. Når der foreligger en liste, helst inden den 20/6, skal bådejerne 
opkræves for sommerland. Der indføres sommerparkering af biler på landplads syd.  

• Baseret på en konkret henvendelse blev det diskuteret om privat udlejning af sin båd, men ikke 
bøjepladsen, er acceptabelt i følge vedtægter og vandpladsreglementet. 

• Vedtægterne skal gennemgås og en tekst som præciserer, evt. lægger nyt til vedtægterne, udformes af 
SA til gennemgang ved et kommende møde. 

• Indsats sættes i gang nu overfor herreløse både i havnen.  
• Der kommer nok ekstra udgifter til vedligeholdelse af udstyr til bådoptagning.  
• Bestyrelsen er generelt positivt indstillet over for båd-fællesskaber. Vi ønsker dog at fremme og 

inspirere til, at alle deltagere i sådanne fællesskaber også bliver medlemmer af klubben – eventuelt 
som passive medlemmer. 
 
b.      Husudvalget /Jonas 
Nye medlemmer af udvalget. Flere efterlyst på facebook. Arbejdet med at rekruttere forsætter. 
  
c.      Nordre klubhus-udvalget /Sten 
 
d.     Kommunikationsudvalg /Jonas 
Input til den nye hjemmeside til gæstesejlere:  

o Oversættelse til tysk og engelsk.  
o Takstbladet som link https://sejlklubbenkbh.dk/vedtaegter-og-takstblad/  
o Asgers forslag til introtekst sættes ind 
o Flere billeder – måske også Sørens drone-film 

 
e.      Sejlerskolen /Morten 
Intet nyt 
 
f.        Sportsudvalg /Daniel 

• Vi er på vej mod de 24 betalende medlemmer. Dog kun 10 betalende medlemmer nu.  
• Den trailer, vi betaler for i Svanemøllehaven kan komme hjem og stå på landpladsen.  

 
g.       Festudvalg /Dorthe 
Intet nyt. Udvalget inviteres med til næste bestyrelsesmøde.  
 

https://sejlklubbenkbh.dk/vedtaegter-og-takstblad/


h.      Sikkerhed /Sten 
Med montering af tre Trygfonds-stiger er vi nu klar til godkendelse som Sikker Havn.  
  



4.    Fra havnefogeden 
• Der er behov for mere rengøring i stueetagen. Vi flytter rundt på vores rengøringsindsats.  
• Info til medlemmerne om at hjælpe med at holde det pænt.  
• Information om, hvordan man skifter papirhåndklæder.  
• Jonas laver et opslag med opfordring om, at vi vil gerne have gæstesejlere, så hjælp os med at 

holde det pænt.  
• Havnefogeden må godt vende røde skilte til grøn.  

 
5.    Gennemgang af aktionslisten (se nedenfor) 
 
6.    Indkomne forslag til dagsordenen 
- Besøgsrunde med udvalgene (Asger) 

Festudvalget inviteres til august-mødet.  
 

- Status på Broguide-ordningen (Jonas) 
Jonas skriver til vores broguider igen inden sommerferien.  
 
- Parkering på landpladsen (Hans) 
Det blev opklaret med teksten på hjemmesiden. 
 
7.    Økonomi: 
Asger er godt på vej ind i systemerne. Status følger, når den nye kasserer er landet i sin nye rolle på 
august-mødet.  
 
8.    Eventuelt: 
Dato for bestyrelsesmøder resten af 2025:  
25/8 + 22/9 + 27/10 + 21/11 
 
  



    
Aktionsliste opdateret 20/03/2025 Ansvarlig Ikke 

startet 
Igangværende Fuldført 

Sikker havn – renovering af vores 
redningsudstyr. Mangler kun slutkontrol + 
opfølgning 

Sten 
 

X 
 

Opdatere takstblad for gæstesejler HF + Asger 
  

X 
“PIXI”-instrukser med CC 
arbejde forsætter med Søren 

Tony + HF 
 

X (pause) 
 

Nordhavnssøspejdere snak 
Vender tilbage med konkrete forslag  

Jonas 
 

X (pause) 
 

Stativregister.  Tony + 
Oliver  

 
 X 

 

Plan for censorer til vores kommende elever Morten 
 

X 
 

Frivillig-aften 
 

X 
  

Introaften til nye medlemmer 
 

X 
  

 
 


